
Osnovna škola Ivana Meštrovića 

Zagreb, Martina Pušteka 1 

10000 Zagreb 

Klasa: 602-02/23-01/19 

Ur.broj: 251-190-23-01 

 

 

Z a k lj u č c i  
s 19. sjednice ŠO, 11.12.2023. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Ivana Pikić Jugović, Tibor Komar, Krešimir Sočković, 

Hrvoje Đurak,  Jelena Čeko, Igor Naglić. 

Ivan Bubuć je ispričao izostanak sa sjednice 

Ostali članovi: Milivoj Magerl, ravnatelj 

Zapisnik vodi Smiljana Maravić. 

 

 

Za ovu sjednicu predlaže se sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 
2. Nacrt prijedloga izmjena i dopuna statuta 
3. Financijski plan za 2024. 
4. Čitanje nalaza savjetnice AZOO  
5. Razno 

 

Predsjednik Školskog odbora navodi da je došlo do promjene datuma održavanja sjednice. 

Datum je promijenjen sa 6. 12. 2023. na 11. 12. 2023. zbog nemogućnosti većine članova na 

dolazak 

 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 2.  Nacrt prijedloga izmjena i dopuna statua 

 

Svi prisutni upoznati su s Nacrtom prijedloga i izmjena i dopuna statuta. Nakon što im je 

predočen i pročitan nacrt prijedloga jednoglasno je usvojen. Prijedlog izmjena i dopuna statuta 

nalazi se u privitku ovog zapisnika. 

 

 

 



Ad.  3.  Financijski plan za 2024. 

 

Nakon što je ravnatelj, po stavkama predstavio i pročitao financijski plan za 2024. godinu, 

članovi Školskog odbora jednoglasno su izglasali da daju svoju suglasnost za financijski plan za 

2024. godinu. 

Pod ovom točkom, ravnatelj još navodi kako je škola dobila obavijest od strane Gradskog  

ureda za obrazovanje sport i mlade, da je u izradi financijska dokumentacija za sanaciju 

sanitarnih čvorova u školi. Također navodi, da je od strane Gradskog ureda obećano da će u 

dobiti sredstva za nabavu novih prozora na sportskoj dvorani. 

 

 

Ad. 4.  Čitanje nalaza savjetnice AZOO-a 

 

Ravnatelj je pročitao nalaz savjetnice iz Agencije za odgoj i obrazovanje, koja je nakon 

obavljenog nadzora u školi dostavila svoj zapisnik te navela da se isti treba pročitati na 

sljedećoj sjednici Školskog odbora. 

Nakon što je ravnatelj pročitao nalaz savjetnice AZOO-a članovi školskog odbora postavljaju 

pitanja kako bi se bolje upoznali s razlogom dolaska savjetnice AZOO-a školi u nadzor. Članovi 

Školskog odbora sudjeluju u razgovoru gdje ravnatelj i zaposlenici/članovi Školskog odbora 

svojim saznanjem o problemu, problemu koji traje nekoliko godine i vezan je uz dva učenika 

(zbog kojih je nadzor i napravljen), informiraju Školski odbor. Tijekom razgovora upoznavaju 

Školski odbor s raznim situacijama koje su se dogodile u školi , s predavanjima koja su trebala 

pomoći u smirivanju tih situacija, pomoći drugih institucija i odnos s roditeljima tih učenika. 

Nakon razgovora članovi Školskog odbora iznose svoja mišljenja i stavove koje uspoređuju s 

pročitanim nalazom, ali imaju mišljenje da je i objektivna slika o svemu navedenom drugačija. 

Pročitani nalaz savjetnice iz Agencije za odgoj i obrazovanje Školski odbor prima na znanje i 

traži ravnatelja informiranje o izvršenim koracima pri razrješenju ove situacije, kako  stoji u 

izvješću/nalazu savjetnice iz Agencije za odgoj i obrazovanje. 

 

Ad . 5  Razno  

 

Ravnatelj obavještava prisutne članove Školskog odbora o tome da je svake godine za 
učenike koji pohađaju nastavu njemačkog jezika organiziran posjet tvornici čokolade u 
Grazu, te Školski odbor treba dati svoju suglasnost za putovanje u Graz, putovanje izvan 
granica Republike Hrvatske. Školski odbor daje svoju suglasnost za inozemni izlet učenika u 
tvornicu čokolade u Grazu. 
Ravnatelj navodi već postignute uspjehe učenika i profesora tijekom ove školske godine. 
Ravnatelj poziva sve članove Školskog odbora na Božićnu priredbu. 
 

 

Zapisnik sastavio: Smiljana Maravić 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


